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Характеристика работы 

Устный зачет промежуточной аттестации по курсу английского языка 8 класс 

представлен в форме диалога. Устный зачет состоит из трёх заданий базового уровня. 

Задание 1 включает в себя ответы на вопросы личного характера; задание 2 – описание двух 

фотографий, включая ответ на поставленный вопрос. Задание 3 направлено на контроль 

диалогической речи с опорой на иллюстрации. 

  

Система оценивания 

Полный и точный ответ на вопрос личного характера оценивается в один балл. 

Максимальное количество баллов – 5. Оценивание заданий 2 и 3 (монолога и диалога, 

соответственно) осуществляется по трём критериям: решение коммуникативной задачи, 

организация высказывания и языковое оформление. По первому критерию максимальный 

балл – 4; по критерию «организация» высказывания» максимальный балл - 3; по критерию 

«языковое оформление» максимальный балл - 3.  

 

Дополнительные материалы и оборудование не используются. 

В целом оценка за устный зачет выставляется после суммирования баллов за каждое 

выполненное задание.  

Максимальное количество баллов - 25 

 

Критерии оценивания результатов 

 

Отметка «2» «3» «4» «5» 

Количество баллов <11 12-17 18-21 22-25 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Задание 1 

Phase 1 

 

What’s your name?  

Where do you live? 

How old are you?  

Who do you live with? 

 

Phase 2 

 

How do you spend your free time?  

What would you like to be when you grow up? 

Which do you like best, going to the cinema or watching TV at home? (Why?) 

How often do you go out with your friends? 

Where did you meet your best friend? 

What's your favourite kind of food? 

Tell us about a sport you like to play. 

Tell us about your best friend. 

 

 

Задание 2 

 

Candidates take turns to speak for about 1 minute each. Each candidate is given a photograph to 

describe. 

 

The photographs show everyday situations. The candidates describe what they can see in the 

photograph. 

 

Here is the first photograph. It shows some teenagers having fun together. Say what you can see 

in the photograph. 

 



 
 

Here is the second photograph. It shows some teenagers at school. Say what you can see in 

the photograph. 

 

 
 

 

 

 

 

 



 

Задание 3 

 

The examiner reads the instructions about an imaginary situation once while the candidates look 

at a set of pictures. The candidates discuss their ideas together, making and responding to 

suggestions, discussing alternatives, making recommendations and negotiating agreement. 

 

A class is going on a school trip. Here are some places they could visit. 

 

Talk together about the different places they could go to on their school trip, and say which would 

be the best. 

 

Now, talk together. 

 

 
 


